

وزارة الخارجية والمغتربين: الادعاءات باستخدام القوات المسلحة لغازات سامة في ريف دمشق كاذبة وغير صحيحة.

قال ناطق رسمي باسم وزارة الخارجية والمغتربين: يبدو أن اتفاق التعاون الذي تم بين سورية واللجنة الدولية للتحقيق في استخدام أسلحة الدمار الشامل في بعض المناطق السورية لم يرض الإرهابيين والدول التي تفق خلفهم ليخرجوا علينا اليوم بادعاء كاذب جديد بأن القوات المسلحة في سورية استخدمت غازات سامة في ريف دمشق.

وأضاف الناطق إن وزارة الخارجية والمغتربين إذ تؤكد أن هذه الادعاءات كاذبة وعارية تماما من الصحة جملة وتفصيلا تذكر أن سورية أعلنت مرارا وتكرارا أنها لن تستخدم أي سلاح من أسلحة الدمار الشامل "إن وجدت" ضد شعبها.

وأوضح الناطق أن مثل هذه الأكاذيب بات معروفا لدى سورية حكومة وشعبا وما هو هذه المرة أيضا إلا محاولة لصرف لجنة التحقيق الدولية عن إنجاز مهمتها ومحاولة للتشويش على ما سيصدر عن هذه اللجنة من تقرير.

Foreign and Expatriates Ministry: Allegations of Armed Forces using toxic gas in Damascus Countryside false and untrue

Aug 21, 2013

An official spokesman at the Foreign and Expatriates Ministry said that the cooperation agreement between Syria and the international committee for investigating the use of weapons of mass destruction in some areas in Syria didn't please the terrorists and the countries supporting them, which is why they came up with new false allegations that the Syrian Armed Forces used toxic gas in Damascus Countryside.

The spokesman said that the Foreign and Expatriates Ministry affirms that these allegations are false and untrue, and that the Ministry would like to point out that Syria has repeatedly announced that it will never use any weapons of mass destruction against its own people, if such weapons exist.

The spokesman said that these lies and allegations have become well-known to the Syrian government and people, and that the allegations constitute an attempt to prevent the international investigation committee from carrying out its task and to influence the committee's report.